

breackstep synthwave, electric passive voluminous backing vocals, cyclicality voluminous backing Pretender 25 Feb, 2025

Caught in this masquerade of mine Trying to fake a love that's just a crime My heart beats empty when you're near Is it time to end this charade my dear

Your eyes they ask me what is true
I force a smile I lie to you
Don't know how to play this game no more
Torn between the truth and love's own war

Am I a pretender just playing this part Can I keep lying when it's tearing apart Should I walk away leave you whole Spare us the pain that digs the soul

We laugh we talk but the spark is gone I carry this guilt from dusk to dawn Every moment feels like a trap In a love I lost in a lover's map

Am I a pretender just playing this part Can I keep lying when it's tearing apart Should I walk away leave you whole Spare us the pain that digs the soul

Can't keep pretending forever in the dark Gotta make a move before it breaks your heart Truth is cruel but lies are worse Caught in the middle of this silent curse

我是偽裝者嗎?



陷入我的這場假面舞會 試圖偽造愛情只是一種犯罪 當你靠近時我的心空蕩蕩的跳動 是時候結束這個遊戲了嗎親愛的

你的眼睛問我什麼是真實的 我強顏歡笑,我對你説謊 不知道怎麼玩這個遊戲了 在真相和愛本身的戰爭之間左右為難

我只是扮演這個角色嗎? 當它撕裂時我還能繼續説謊嗎 我應該走開,留下你嗎 讓我們免受挖掘靈魂的痛苦

我們笑著交談[,]但火花消失了 我背負著這份罪惡從黃昏到黎明 每一刻都感覺像是個陷阱 在愛情中我迷失在情人的地圖裡

我只是扮演這個角色嗎? 當它撕裂時我還能繼續説謊嗎 我應該走開[,]留下你嗎 讓我們免受挖掘靈魂的痛苦

不能永遠在黑暗中假裝 必須在傷透你的心之前採取行動 真相很殘酷,但謊言更殘酷 陷入這無聲的詛咒之中

